
  

 

 

Schriftelijke vragen 

Aan: college van B&W van de gemeente Schagen 

Onderwerp:  Vragen n.a.v. Raadsinformatiememo energiearmoede 

Datum: 18 januari 2024 

Hallo Griffie,  

 

Ik heb een korte vraag over de RIM die gestuurd is over het energiearmoedebeleid 

2024.  

 

- Als ik het goed begrijp is de verwachting dat tot ongeveer 50% van de 

gerechtigden gebruik gaan maken van het aanbod van energiebesparende 

maatregelen.  

- Dat we geld hebben overgehouden, en dat nu ook mensen die de energietoeslag 

krijgen worden aangeschreven met het aanbod om gebruik te maken van de 

energiebesparende maatregelen.  

- Dat we in de pot voor een respons van 45% van de mensen genoeg hebben.  

 

Dus we breiden de groep uit, verwachten een respons van 50%, maar hebben in de 

pot dus maar genoeg voor 45%.  

 

Mijn vraag is: Klopt deze analyse? En wat gebeurt er wanneer de respons de 45% 

overstijgt? Krijgen die mensen (die dus schijnbaar wel verwacht worden?) dan geen 

energiebesparende maatregelen aangeboden? 

 

ANTWOORD 

De verwachting tijdens het opstellen van de RIM was dat de respons zou oplopen tot 

maximaal 50%. Op basis van de meest recente cijfers hebben we een respons van 

gemiddeld 45% uit de eerste groep met de einddatum van 31 januari 2024. Met de 

huidige inzichten kunnen we met het overgebleven budget 53% van de nieuwe 

doelgroep bereiken. We hebben er bewust voor gekozen om het aanbod gelijk te 

houden ten opzichte van de eerste groep in het kader van een betrouwbare 

overheid en om gelijkheid te creëren binnen de doelgroep. 

  

Het klopt inderdaad dat als de pot leeg is er geen gebruik meer gemaakt kan 

worden van het aanbod. Dit wordt ook in de communicatie naar de inwoners 

meegenomen. Wij zien bij buurtgemeenten dat zij moeite hebben met het 

leegkrijgen van de pot voor energiearmoede. Het zou in dat licht bezien een mooie 

prestatie zijn als het budget volledig besteed wordt. Mocht blijken dat de respons 

veel hoger uitvalt dan verwacht dan bestaat de mogelijkheid dat we de raad om 

meer budget vragen voor de aanpak energiearmoede. 

 

Bij voorbaat dankt! 

 

Samuel Muntjewerf 
 

 

 


